
Protokół Nr XXXVII 
Z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie odbytego  

w dniu 25 listopada 2008 r. 
 

 
Skład Komisji na posiedzeniu w dniu 25 listopada 2008 r.  

1. Grzegorz Kuna 
2. Anna Ślęzak 
3. Wojciech Cichosz 
4. Zbigniew Kos 
5. Andrzej Pożarlik 

 
Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Informacja z wykonania zadań inwestycyjnych przyjętych do realizacji w 2008 
roku. 

2. Sprawy różne.  

Ad. 1.  
Informacje na temat realizacji inwestycji przyjętych do realizacji w roku bieżącym 
przedstawiła pani naczelnik Grażyna Popczyńska.  Informacja w załączeniu do protokołu.  
Radny Andrzej Pożarlik zapytał czy jest zainteresowanie mieszkańców wsi Wyskok odnośnie 
budowy świetlicy wiejskiej w tej miejscowości, czy działa tam prężnie koło gospodyń 
wiejskich, czy rozważano, jakiego typu będzie to świetlica, np. kontener.  
Pani Popczyńska odpowiedział, że obecnie Urząd stara się pozyskać środki pozabudżetowe na 
świetlicę w Ciołku, tak samo chce postąpić ze świetlicą we wsi Wyskoki, zawiązał się 
Społeczny Komitet i niestety na tym się skończyło.  
Radny Pożarlik powiedział, że tam, gdzie nie ma zainteresowania społecznego, to nie ma 
potrzeby budowania świetlicy, trzeba się zastanowić, aby w przyszłości budynek nie stał 
pusty i niewykorzystany. 
Radny Zbigniew Kos zapytał o stan zaawansowania prac budowy boiska Orlik.  
Pani Popczyńska odpowiedziała, że właśnie miano przystąpić do układania nawierzchni, 
warunki pogodowe pokrzyżowały trochę te plany, jednak zadanie jest mocno zaawansowane.  
Następnie pani naczelnik poinformowała o problemach budowy drogi w Smolicach, gdzie są 
problemy z własnością gruntu, ich właścicielem jest Agencja Własności Rolnej Skarbu 
Państwa.  
Pani Burmistrz powiedziała, że nie można wykonać tej inwestycji do czasu uchwalenia planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków, AWRSP odmówiła zamiany gruntów, ale 
po uchwaleniu planu będą linie rozgraniczające drogi, wtedy Agencja przekaże nieodpłatnie 
działki po przedłożeniu niezbędnej dokumentacji. 
Przewodniczący Komisji pytał o wykorzystanie urządzeń małej retencji.  
Pani Burmistrz poinformowała, że są plany uruchomienia urządzenia małej retencji, 
przekazane zostały na stan ZGKiM w Strykowie, ponieważ Gmina nie może występować o 
koncesję, musi to zrobić podmiot, który może osiągać przychód do opodatkowania, więc 
będzie się tym zajmować zakład Gospodarki Komunalnej, urządzenia poprzednio należały do 
dzierżawcy i zostały odkupione, natomiast teren, gdzie były one posadowione należy do 
Gminy Stryków.  
Radna Anna Ślęzak zapytał o zagospodarowanie terenu wokół zalewu strykowskiego.  
Pan naczelnik Witold Kosmowski zapoznał członków komisji z koncepcją zagospodarowania 
terenu wokół zalewu w Strykowie.  
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Pan Kosmowski poinformował, że koncepcja jest w trakcie opracowywania, obejmuje ona: 

• ścieżkę spacerową wokół zalewu 
• Parking, 
• Skyte park pięcioelementowy 
• Przebudowę przystani – odnowa i remont 
• Utwardzenie parkingu koło Kościoła Mariawickiego  
• Plażę – rozbiórka dwóch budek, postawienie jednego budynku na zaplecze socjalne 

ratowników, pomieszczenie dla gastronomii, utwardzenie placu przy budynkach, 
ustawienie kilku zadaszonych stolików, nawiezienie piachu, powiększenie plaży, 
rozbudowa górki widokowej nad zalewem  

• Pomost ogólnodostępny, 
• Pomost dla ratowników, 
• Zjeżdżalnie dla dzieci,  
• Monitoring 

Największym kosztem tej koncepcji będzie utwardzenie parkingów. 
 
Komisja jednogłośnie przyjęła informacje w sprawie realizacji inwestycji w roku bieżącym. 
 
Ad. 2.  
Przewodniczący Komisji poinformował, że na następnym posiedzeniu Komisja zajmie się 
projektem budżetu dna rok 2009 oraz ustali plan pracy na I półrocze 2009 roku. Zaproszenia 
każdy z członków Komisji otrzyma w ustawowym terminie.  
 
Na tym protokół zakończono.  
Protokołowała E. Tomczak. 
 

 
       Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  
                         Rady Miejskiej w Strykowie  
 
                                      Grzegorz Kuna  

 
 
 

 
 
 
 
 
 

 


